
Studeranderådets protokoll 

Datum:   06.02.2023 

Planerad tid: 14:10 – 15:27 

Plats:  Konferensrummet VS207 

Närvarande: 

Matilda Guseff 3C 

Mateo Gunell 1C 

Sara Andersson 1G 

Nellie Höglund 1F 

Mattick Watkins 1C, suppleant 

Wilma Andersson 2F 

Mikael Tuokko 2E, suppleant 

Gabriel Strand 1F, suppleant 

Ted Zetterqvist 1E 

Cornelia Sjöblom 3F 

Noah Holm 1B 

Jennifer Nordberg 1A 

William Andersson 2E, t.f. protokolljuste-
rare 

Wilhelm Eriksson 2B 

Henrik Ojala 3G 

Caspian Boström 3E 

Samuel Dreyer 2C, ordförande 

Julia Valkeapää 2A, sekreterare 

Fredrik Törnroos, lärarrepresentant 

 

§ 29. Inledning 

- Ordförande öppnar mötet klockan 14:10. Då Wilma inte kan delta under hela mötet 
utses William Anderson till t.f. protokolljusterare 

 

§ 30. Beredning av förslag på nya stadgar 

- Studeranderådet bereder stadgarna 

 

§ 31. För kännedom 

Gymnasievalet 

- Valkommittén rapporterade om hur de upplevde att valet gick till. 

Ledningsgruppen 

- Noah berättade om de citat från studerande som presenterades för ledningsgruppen 
angående läromedlen, läroplattformerna mm. Dessa citat ska sedan lärarna arbeta vi-
dare med. 

Värdeorden 



- Affischer med skolans nya värdeord har nu hängts upp i skolan. 

 

§ 32. Rekrytering av medlemmar till abi-gruppen 

- Det behövs nya medlemmar i gruppen för abi-tröjorna. Sara, Nellie, Mateo och Matti 
ansluter. 

 

§ 33. Temadagar 

- Tidigare har studeranderådet arrangerat olika temadagar för skolan. Dessa har varit 
uppskattade och man vill gärna ha fler. 

- Förslag på andra temadagar är alla hjärtans dag tema, pyjamas-dag. Det kom även ett 
förslag om att treorna har olika teman varje dag deras sista vecka i skolan (detta är ett 
koncept som används på fastlandet). 

- I gruppen som ansvarar för temadagarna ingår Sam, Wilma, Nellie, Sara, William. 

 

§ 34. Utvärdering av räknestugan 

- Sam rapporterade om hur arbetet med räknestugan gått.  
- Det har varit väldigt få deltagare och på grund av det låga deltagandet är motivationen 

att fortsätta arbetet låg. 
- Studeranderådet skall diskutera med Johnny ännu en gång om möjlighet att ta emot 

lång-matematikstuderande. 

§ 35. Studerandekort 

- Nu kan man på Åland ansöka om det finska studerandekortet, dock finns det inte några 
åländska företag i Frank-appen. 

- Matilda hör med FSS ordförande Cecilia för att se om det hänt något nytt. 

§ 36. Övriga ärenden 

Ombyggnad av Oasen 

- Restaurang Oasen kommer att under hösten börja byggas om. Under den tiden kommer 
lyceets studerande äta på ÅYG och på grund av detta behöver man lägga till 10 minuter 
på lunchrasten så man hinner i god tid. 

Stafettkarneval 

- Det har kommit önskemål om att Lyceet vara med i stafettkarnevalen 
- Ärendet skickas till friskvårdsgruppen. 

Sum up 

- Inför konserten till förmån för Ukraina som skedde förra året köpte studeranderådet in 
en Sum-up för kortbetalning. Då det var ont om tid skrevs den upp på Matilda och nu 
visar det sig att det inte går att byta ägare av den vilket skulle innebära att Matilda skulle 
behöva stå för dess kostnader framöver. 

- Studeranderådet ska försöka flytta över kontot från Matilda till lärarrepresentanten vil-
ket i nuläget är Fredrik. 



Bärkraft ungdomsråd 

- Det behövs tre nya representanter till Bärkrafts ungdomsråd. Mateo, Nellie, Samuel och 
Gabriel är intresserade. 

- Det hålls röstning under nästa möte. 

Egna muggar 

- Nellie föreslog att man ska ta med egna muggar till mötena till kaffet för att minska 
andelen bortkastade muggar 

- Förslaget godkändes 

Fotobok 

- För några möten sedan kom ett förslag om att studeranderådet skulle styra ihop en fo-
tobok. Projektet har dock inte gått vidare och läggs därför ner. 

 

§ 37. Avslutning 

- Ordförande avslutar mötet klockan 15:27. 

 


